
UPORABNA DOVOLJENJA ZA DVIGALA

Dvojna merila inšpekcije
V hiši na Trgu OF 14 se je 19. novembra lani zapletlo,
ko /e gradbeni inšpektor odklonil soglasje za upo-
rabno dovoljenje popravljenega dvigala z utemetji-
tvijo, da mora projektna dokumentacija vsebovati
tudi notranji nadzor. Ob tehničnem pregledu pa Je
elektroenergetski inženir ugotovil, da za izdajo upo-
rabnega dovoljenja nl nlkakršnih zadržkov.

Oba inšpektorja sta bila iz
mestnih inšpekcijskih služb,
gre pa predvsem za 45 dvigal
v občini Center, ki nimajo
projektne dokumentacije in
so bila zgrajena pred vojno ali
takoj po njej.

Strokovno se je vprašanje
razrešilo, ko je odločba repu-
bliškega sekretariata za indu-
strijo opravila z zahtevkom po
tehnični dokumentaciji in jo
nadomestila z zahtevkom, da
je osnova za pridobitev upo-
rabnega dovoljenja pozitivna
ocena Zavoda SRS za varstvo
pri delu. Takšno pozitivno
oceno so ob tehničnem pre-
gledu tudi predložili.

Dvigalo v hiši Trg OF 14 je
zdaj popolnoma novo - od
vsega starega je ostal samo že-
lezobetonski jašek, ki ga med
sanacijo dvigala tudi niso po-
pravljali. Prav zato ni bila po-
trebna ne lokacijska ne grad-
bena dokumentacija, ki bi j'o
izdal pristbjni občingki organ.

Kljub vsemu temu pa pre-
novljeno in za svoj namen
usposobljeno dvigalo ne vozi.
V hiši, ki ima zelo visok od-

stotek starostnikov med se-
demdesetimi in osemdeseti-
mi leti, to ni moglo ostati brez
odmeva. Hišni svet je vsak
dan dobival vprašanja, zakaj
starostniki in ženske z maj-
hnimi otroki ostajajo v ne-
kakšne vrste hišnem priporu.

Hišni svet zato sprašuje več
stvari.

Zakaj vodja tehničnih inš-
pekcij mesta ne spoštuje skle-
pa drugostopenjskega orga-
na? Zakaj ta strokovna služba
ne upošteva mnenja elektroe-
nerfetskega inšpektorja? Za-
kaj gradbeni inšpektor vztraja
pri projektni dokumentaciji,
čeprav je zdaj jasno, da taka
zahteva ne velja za stara dvi-
gala? Zaradi tako drastične
odločbe je prenovljeno dviga-
lo hiše na Trgu OF 14 od 22.
novembra lani ostalo zunaj
uporabe, čeprav pri tehnič-
nem pregledu niso ugotovili
nobenih pomanjkljivosti ali
napak.

Ker pri več obnovljenih dvi-
galih v Ljubljani ob povsem
enaki dokumentaciji ni bilo
nikakršnih težav pri pridobi-
vanju uporabnega dovoljenja,
velja vodjo tehničnih služb
vprašati, ali sklepe ob takšnih
priložnostih sprejemajo po
bolj ali manj kislih obrazih ali
pa po merilih, ki jih inšpekci-
ja obranja bolj zase?
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